
Protokół z XXVII (27) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 21 lutego 2025 roku 

 

           godz. 0800 – 0858 

 

Ad.1  

Wicestarosta stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 3 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzyła XXVII (27) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zaproponowała zmiany do porządku obrad  

o wprowadzenie punktu 4d - udzielenie Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Gołdapi upoważnienia do realizacji zadań z zakresu administracji rządowej realizowanych 

przez powiat: programu korekcyjno – edukacyjnego oraz programu psychologiczno – 

terapeutycznego  dla osób stosujących przemoc domową. 

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są uwagi do przedstawionego 

porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął zmiany do porządku obrad o wprowadzenie punktu 4d - 

udzielenie Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi 

upoważnienia do realizacji zadań z zakresu administracji rządowej realizowanych przez 

powiat: programu korekcyjno – edukacyjnego oraz programu psychologiczno – 

terapeutycznego  dla osób stosujących przemoc domową. 

 

Ad.2 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski przedstawił 

planu naboru do szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2025/2026 /plan w załączeniu- zał.  

nr 3 do protokołu/. 



Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski poinformował, 

że na przyszły rok szkolny zaplanował otwarcie 3 oddziałów po 30 uczniów. Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski dodał, że jeśli chodzi o przedmioty 

rozszerzone, to uczniowie będą mieli możliwość wyboru ze wszystkich przedmiotów 

ogólnokształcących, a później szkoła dostosuje się do większości.  

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy liczba oddziałów pokrywa się z 

liczbą absolwentów.  

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski odpowiedział, 

że tak, ponieważ w tym roku liczba absolwentów 8 klas wynosi 200 osób. Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego w Gołdapi Pan Grzegorz Klimaszewski dodał, że zakłada iż 1/3 tej liczby 

wybierze liceum.  

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionego 

planu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk przedstawił planu naboru 

do szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2025/2026 /plan w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk poinformował,  

że jak co roku kierował się obwieszczeniem Ministra Edukacji, które dotyczy zawodów 

ważnych i najważniejszych dla kraju  i województwa warmińsko-mazurskiego. Dyrektor 

Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk dodał, że wszystkie 3 zawody, 

które proponuje szkoła znajdują się w kategorii o umiarkowanym znaczeniu, a 8 o istotnym. 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk poinformował, że na rok 

2025/2026 szkoła proponuje 5 oddziałów, po 30 osób w każdym. Dyrektor Zespołu Szkół 

Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk powiedział, że proponuje się nabór do klas o 

profilach: technik pojazdów samochodowych, technik organizacji turystyki ze specjalizacją 

animator czasu wolnego, technik logistyk ze specjalizacją edukacja obronna, technik żywienia 

i usług gastronomicznych, technik informatyk, technik mechanik, technik handlowiec ze 

specjalizacją reklama, technik spedytor, technik ekonomista ze specjalizacją handel 

zagraniczny. Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi Pan Piotr Bartoszuk dodał, że 



jeśli chodzi o szkołę branżową I stopnia to oferuje się: mechanik pojazdów samochodowych, 

ślusarz, kucharz, sprzedawca oraz klasa wielobranżowa.  

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionego 

planu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd 3 głosami za, przy jednej osobie nieobecnej przyjął planu naboru do szkół 

ponadpodstawowych na rok szkolny 2025/2026. 

 

Ad.3 

Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie za rok 2024 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz szczegółowo 

omówiła sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd 3 głosami za, przy jednej osobie nieobecnej przyjął sprawozdanie z realizacji 

„Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i wolontariacie za rok 2024. 

 

Ad.4a 

Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Piwko przedstawiła 

uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej 



nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działki nr 214/2 o pow. 0,0035 ha, 

położonej w obrębie Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego /uchwała w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Piwko 

poinformowała, że sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 214/2 o pow. 0,0035 ha, 

położonej w obrębie Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego, dla której Sąd Rejonowy w Olecku IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi 

księgę wieczystą m OL1C/00016953/1, na poprawę warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej, tj. działki nr 35/1 o pow. 0,5171 ha, pozwoli pozyskać środki 

finansowe do budżetu powiatu gołdapskiego.  

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd 3 głosami za, przy jednej osobie nieobecnej podjął uchwałę Zarządu Powiatu w 

sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działki nr 214/2 o pow. 0,0035 ha, położonej w obrębie 

Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. 

 

Ad.4b 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi /uchwała w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że Proponuje się zmianę regulaminu PCPR przyjętego Uchwałą Nr 20/2019 

Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 20 lutego 2019 roku zmienionego Uchwałą Nr 27/2019 

Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 29 marca 2019 roku oraz Uchwałą nr 147/2021 Zarządu 

Powiatu w Gołdapi z dnia 17 lutego 2021 roku oraz Uchwałą nr 216/2022 Zarządu Powiatu  

w Gołdapi z dnia 7 marca 2022 roku, w ten sposób, że do załącznika nr 1- tj. struktura 

zatrudnienia w PCPR w Gołdapi do administracji dodaje się trzecie stanowisko - pomoc 



administracyjną. Stale wzrastająca liczba realizowanych programów na rzecz osób 

niepełnosprawnych oraz rodzin zastępczych, nakładane na powiat nowe zadania  

np. prowadzenie rejestru rodzin zastępczych, prowadzenie Systemu Obsługi Wniosków 

znacząco obciążyły pracowników PCPR. Również zadania wynikające z prowadzenia  

w swoich strukturach Domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciątyy generują liczne 

obowiązki, które pracownicy dodatkowo wykonują. Obsługa sekretariatu spoczywa  

na pracowniku socjalnym, zatem planuje się odciążenie pracownika socjalnego w zakresie prac 

administracyjnych, aby mógł więcej czasu przeznaczyć na pracę w terenie i obowiązki 

wynikające z realizacji zadań z zakresu pieczy zastępczej. Środki na wynagrodzenie pomocy 

administracyjnej zostały zabezpieczone w budżecie PCPR na 2025 rok. 

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że skoro przybywa tych zadań  

to najważniejsze jest to, że jest zabezpieczenie i zarząd nie będzie w tej kwestii tworzył 

sztucznych negacji.  

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd 3 głosami za, przy jednej osobie nieobecnej podjął uchwałę Zarządu Powiatu  

w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Gołdapi. 

 

Ad.4c 

W zastępstwie za Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pani Alicja Lejmel 

przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Gołdapi do składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu Gołdapskiego przy 

realizacji projektu „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w powiecie gołdapskim (III)” 

w ramach Działania 7.1 programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 

2021-2027, współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej /uchwała w załączeniu- zał. nr 8 do 

protokołu/. 



W zastępstwie za Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pani Alicja Lejmel 

poinformowała, że Powiatowy Urząd Pracy w Gołdapi przygotował wniosek o dofinansowanie 

projektu „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w powiecie gołdapskim (III)” w ramach 

Działania 7.1 programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027. 

Całkowity budżet projektu wyniesie 1 330 012,94 zł, w tym: 85% dofinansowania ze środków 

Unii Europejskiej – 1 130 511,00 zł, 15% wkładu krajowego Funduszu Pracy – 199 501,94 zł. 

W związku z tym, zgodnie z wytycznymi, przed zawarciem umowy o dofinansowanie projektu 

należy dołączyć dokumenty potwierdzające upoważnienie osoby reprezentującej Powiat 

Gołdapski do składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu Gołdapskiego podczas realizacji 

projektu „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w powiecie gołdapskim (III)” w ramach 

Działania 7.1 programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej. Upoważnienie dyrektora PUP w Gołdapi 

usprawni organizacyjnie proces podpisywania poszczególnych dokumentów oraz realizację 

projektu.  

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd 3 głosami za, przy jednej osobie nieobecnej podjął uchwałę Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi do składania 

oświadczeń woli w imieniu Powiatu Gołdapskiego przy realizacji projektu „Aktywizacja 

zawodowa osób bezrobotnych w powiecie gołdapskim (III)” w ramach Działania 7.1 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej. 

 

Ad.4d 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia Dyrektorowi Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi upoważnienia do realizacji zadań z zakresu administracji 

rządowej realizowanych przez powiat: programu korekcyjno – edukacyjnego oraz programu 



psychologiczno – terapeutycznego  dla osób stosujących przemoc domową /uchwała  

w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że realizacja programu korekcyjno - edukacyjnego oraz programu 

psychologiczno -terapeutycznego należą do zadań z zakresu administracji rządowej 

realizowanych przez powiat. Wprowadzone w ustawie o przeciwdziałaniu przemocy domowej 

zmiany dotyczące m. in. wydawania zaświadczeń o ukończeniu w/w programów oraz 

zaświadczeń o zgłoszeniu się do uczestnictwa w tychże programach zobligowały jednostkę 

samorządową (powiat) do wydania upoważnienia dyrektora powiatowego centrum pomocy 

rodzinie do realizacji zadań. W związku z tym, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 

Gołdapi od wielu lat realizuje program korekcyjno - edukacyjny i w tym roku również planuje 

się to działanie, zasadne jest upoważnienie dyrektora PCPR.  

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd 3 głosami za, przy jednej osobie nieobecnej podjął uchwałę Zarządu Powiatu  

w sprawie udzielenia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi 

upoważnienia do realizacji zadań z zakresu administracji rządowej realizowanych przez 

powiat: programu korekcyjno – edukacyjnego oraz programu psychologiczno – 

terapeutycznego  dla osób stosujących przemoc domową. 

 

Ad.5a 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025- 2040 /uchwała w załączeniu- zał. 

nr 10 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że zgodnie z art. 229 ustawy  

o finansach publicznych wartości przyjęte wieloletniej prognozie finansowej i budżecie 

jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie wyniku 

budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki samorządu 

terytorialnego. W wieloletniej prognozie finansowej oraz w wykazie przedsięwzięć urealniono 



poszczególne wartości zgodnie z uchwałą w sprawie zmian budżetu w 2025 r. Zaktualizowano 

poszczególne wartości limitów dla projektu pn.: „Wsparcie pieczy zastępczej w powiecie 

gołdapskim” w związku z niewykorzystaniem środków w roku 2024  i przeniesieniem ich  

do realizacji na rok 2025. Projekt realizowany będzie w ramach Funduszy Europejskich  

dla Warmii i Mazur na lata 2021-2027 Priorytet 09.00: Włączenie i integracja EFS+, Działanie 

09.09 System pieczy zastępczej. Łączne nakłady finansowe – 2 556 982,38 zł - wydatki bieżące 

i majątkowe, w tym: limit 2025 r. – 1 206 482,89 zł, limit 2026 r. – 800 051,77 zł, limit 2026 r. 

-550 447,72 zł oraz limit zobowiązań 2 556 982,38 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz poinformowała, że zaktualizowano również poszczególne wartości limitu  

dla projektu pn.: „Rozwój e-usług publicznych w Powiecie Gołdapskim” w celu prawidłowej 

realizacji projektu. Projekt realizowany będzie w ramach Funduszy Europejskich dla Warmii  

i Mazur 2021-2027 (FEWM) Priorytet 01: Gospodarka, Działanie 01.06. – E-usługi publiczne. 

Łączne nakłady finansowe 2 784 732,30 zł - wydatki bieżące i majątkowe w tym: wykonanie 

2023 r. 53 255,31 zł – kwalifikowalny wydatek poniesiony w 2023 r.  zrefundowany w roku 

2024. Wykonanie 2024 r. 377 779,74 zł. Limit 2025 r. 1 363 547,25 zł, limit 2026 r. 990 150,00 

zł oraz limit zobowiązań 2 353 697,25 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała,  

że wprowadza się limity dla projektu „Nowoczesne warsztaty w ZSZ w Gołdapi" w związku 

ze złożeniem wniosku o dofinansowanie. Projekt realizowany będzie w ramach Funduszy 

Europejskich dla Warmii i Mazur 2021-2027 (FEWM) Priorytet 06: Edukacja i kompetencje 

EFS+, Działanie 06.04.:Edukacja zawodowa. Łączne nakłady finansowe 849 053,29 zł - 

wydatki bieżące w tym: limit 2025 r. 748 591,16 zł, limit 2026 r. 100 462,13 zł oraz limit 

zobowiązań 849 053,29 zł. Wprowadza się limity dla zadania „Dokumentacja projektowa na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1734N Banie Mazurskie - Grodzisko o długości około 9,4 

km". Przeprowadzenie wstępnych konsultacji z projektantami na etapie szacowania wartości 

zamówienia - wskazały na wydłużony czas procedury administracyjnej związanej  

z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Całkowity czas na realizację zadania wraz z uzyskaniem 

pozwolenia na budowę szacuje się na około 1 rok. W związku z powyższym dokonuje  

się przeniesienia ostatecznego terminu realizacji zadania na 2026.  Łączne nakłady finansowe 

500 000,00 zł - wydatki majątkowe w tym: limit 2025 r. 0,00 zł oraz limit 2026 r.  

500 000,00 zł, więc limit zobowiązań wynosi 500 000,00 zł. Wprowadza się limity dla zadania 

„Dokumentacja projektowa przebudowy drogi powiatowej nr 1792N na odcinku od msc. Górne 

do msc. Zawiszyn o długości ok.8,00 km ". Przeprowadzenie wstępnych konsultacji  

z projektantami na etapie szacowania wartości zamówienia - wskazały na wydłużony  

czas procedury administracyjnej związanej  z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Całkowity 



czas na realizację zadania wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę szacuje się na około  

1 rok. W związku z powyższym dokonuje się przeniesienia ostatecznego terminu realizacji 

zadania na 2026.  Łączne nakłady finansowe 400 000,00 zł - wydatki majątkowe w tym: limit 

zobowiązań  400 000,00 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że 

Wieloletnia prognoza finansowa odzwierciedla aktualny stan budżetu powiatu i po dokonanych 

zmianach Powiat Gołdapski spełnia warunek z art.243 ustawy o finansach publicznych. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że plan dochodów po zmianach 

wynosi 61 577 307,56 zł, natomiast plan wydatków po zmianach wynosi 61 722 635,40 zł. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że deficyt budżetu po zmianie wynosi 145 

327,84 zł, przychody budżetu po zmianie wynoszą 1 145 327,84 zł, natomiast rozchody  

1 000 000,00 zł. 

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd 3 głosami za, przy jednej osobie nieobecnej przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025- 2040. 

 

Ad.5b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu powiatu w roku 2025 /uchwała w załączeniu- zał. nr 11 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi o dochody  

to w Starostwie Powiatowym w rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie 

planu dochodów o kwotę 3 202,46 zł w związku z rozstrzygnięciem postępowań przetargowych 

dla projektu pn.: „Rozwój e-usług publicznych w Powiecie Gołdapskim”. W rozdziale 

„Uzupełnienie subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego” proponuje  

się zmniejszenie planu dochodów o kwotę 25 522 778,38 zł w związku ze zmianą klasyfikacji 

budżetowej. W rozdziale „Różne rozliczenia finansowe” proponuje się zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 4 896,00 zł w związku z przekazaniem przez Wojewodę Warmińsko-

Mazurskiego środków z Funduszu Pomocy na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy. W rozdziale 

„Subwencja ogólna dla jednostki samorządu terytorialnego” proponuje się zwiększenie planu 



dochodów o kwotę 23 155 321,85 zł w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej. W rozdziale 

„Rezerwa na uzupełnienie dochodów jednostek samorządu terytorialnego” proponuje  

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 2 367 456,53 zł w związku ze zmianą klasyfikacji 

budżetowej. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 769 149,11 zł w związku z dofinansowaniem projektu pn. „Nowoczesne warsztaty  

w ZSZ w Gołdapi” oraz w związku ze zwiększeniem dochodów projektu pn. „Akredytacja 

Erasmus 2023”. W rozdziale „Zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy domowej” 

proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 3 000,00 zł zgodnie z decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego Nr FB 30/2025 z dnia 11 lutego 2025 r. o zwiększeniu planu dotacji 

celowych na realizację programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób stosujących przemoc 

domową. W rozdziale „Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie” proponuje się zwiększenie planu 

dochodów o kwotę 86 162,40 zł w związku z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  

Nr FB 28/2025 z 10 lutego 2025 roku na realizację rządowego programu „Dofinansowanie 

wynagrodzeń pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku 

motywacyjnego na lata 2024-2027”. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się 

zwiększenie planu dochodów o kwotę 4 316,07 zł w związku z decyzją Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego Nr FB 24/2025 z dnia 5 lutego 2025 roku o ustaleniu wysokości dochodów 

budżetowych i dotacji celowych z budżetu państwa na rok 2025. W rozdziale „Fundusz Pracy” 

proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 92 162,29 zł w związku z przystąpieniem 

do realizacji rządowego programu „Dofinansowanie do wynagrodzeń rodzin zastępczych 

zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027” w roku 2025 oraz 

zgodnie z zawiadomieniem Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej o kwotach 

środków Funduszu Pracy na 2025 r. W Zespole Placówek Edukacyjno-Wychowawczych  

w rozdziale „Specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze” proponuje się dokonanie zwiększenia 

dochodów jednostki w kwocie 9 720,00 zł w związku z otrzymaniem transzy z programu 

PAJACYK polegającym na finansowaniu dożywiania dzieci w placówkach oświatowych.  

W Zespole Szkół Zawodowych w rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie 

planu dochodów o kwotę 149 718,23 w związku z refundacją kosztów pośrednich projektu 

„Nowoczesne warsztaty w ZSZ w Gołdapi” po podpisaniu umowy o dofinansowanie. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że plan dochodów budżetu powiatu zwiększa  

się o kwotę per saldo 1 122 326,56 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

poinformowała, że jeśli chodzi o wydatki to w rozdziale „Starostwa powiatowe” proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 25 000,00 zł w celu zabezpieczenia środków między 

innymi na koszty związane ze zmianą banku obsługującego oraz w na oszacowanie wartości 



zatrzymanego pojazdu. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 3 767,60 zł w związku z przesunięciem na rok bieżący oszczędności 

powstałych po rozstrzygnięciu przetargów w roku 2024 w projekcie pn. „Rozwój e-usług 

publicznych w Powiecie Gołdapskim”.  W dziale „Straż Graniczna” proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 15 000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie pn. „Zakup pomostu 

pływającego do cumowania łodzi patrolowej”. W rozdziale „Obrona cywilna” proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 1 000,00 zł w związku z koniecznością realizacji zadań 

z zakresu ochrony ludności. W rozdziale „Zarządzanie kryzysowe” proponuje się zmniejszenie 

planu wydatków o kwotę 1 000,00 zł w związku z koniecznością realizacji zadań z zakresu 

ochrony ludności. W rozdziale 75818 „Rezerwy ogólne i celowe”  rozwiązuje się częściowo 

rezerwę celową zgodnie z postanowieniami Zarządu Powiatu dokonując przeniesień między 

działami, rozdziałami i paragrafami w kwocie 25 152,00 zł z przeznaczeniem na wydatki 

oświatowe. Po zmianach rezerwa łącznie wynosi 496 480,00 zł w tym: rezerwa ogólna – 120 

632,00 zł oraz rezerwa celowa  – 375 848,00 zł, z tego: z przeznaczeniem na wydatki jednostek 

oświatowych, których szczegółowy podział na pozycje klasyfikacji budżetowej nie może być 

dokonany w okresie opracowywania budżetu jednostki samorządu terytorialnego w kwocie 294 

848,00 zł, oraz na realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 81 000,00 zł. 

W Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w rozdziale „Zadania w zakresie przeciwdziałania 

przemocy domowej” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 3 000,00 zł zgodnie 

z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FB 30/2025 z dnia 11 lutego 2025 r.  

o zwiększeniu planu dotacji celowych na realizację programu korekcyjno-edukacyjnego  

dla osób stosujących przemoc domową oraz w rozdziale „Pozostała działalność” proponuje  

się zwiększenie planu wydatków o kwotę 4 316,07 zł w związku z decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego Nr FB 24/2025 z dnia 5 lutego 2025 r. Środki będą przeznaczone na 

finansowanie systemu teleinformatycznego POMOST. W rozdziale „Fundusz pracy” proponuje 

się zwiększenie planu wydatków o kwotę 56 162,29 zł w związku z przystąpieniem do realizacji 

rządowego programu „Dofinansowanie do wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych  

i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024-2027” w roku 2025. W Zarządzie Dróg 

Powiatowych w rozdziale „Drogi publiczne powiatowe” proponuje się zmniejszenie planu 

wydatków o kwotę 900 000,00 zł  w związku z przesunięciem realizacji na rok 2026 zadań pn.: 

Dokumentacja projektowa na przebudowę drogi powiatowej nr 1734N Banie Mazurskie - 

Grodzisko o długości około 9,4 km oraz zadania pn.: Dokumentacja projektowa przebudowy 

drogi powiatowej nr 1792N na odcinku od msc. Górne do msc. Zawiszyn o długości ok.8,00 

km. Dokonanie zmiany podyktowane jest przeprowadzonymi wstępnymi konsultacjami  



z projektantami na etapie szacowania wartości zamówienia, które wskazały na wydłużony czas 

procedury administracyjnej związanej  z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Całkowity czas 

na zaprojektowanie przebudowy drogi wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę szacuje się 

na około 1 rok. W związku z powyższym wnioskuje się o  przeniesienie ostatecznego terminu 

realizacji zadania na 2026 rok.  Plan wydatków budżetu powiatu zwiększa się per saldo o kwotę 

229 627,40 zł. Plan dochodów zwiększył się o kwotę 1 122 326,56 zł i po zmianach wynosi  

61 577 307,56 zł, natomiast plan wydatków zwiększył się o kwotę 229 627,40  zł i po zmianach 

wynosi 61 722 635,40 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 145 327,84 zł, przychody budżetu 

po zmianie wynoszą 1 145 327,84 zł, a rozchody 1 000 000,00 zł. 

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała czy są jakieś pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas zapytał czy został już ogłoszony przetarg.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że nie jest on jeszcze ogłoszony. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że projektanci szacują, że nie uda się 

zrealizować tego zadania, stąd propozycja przesunięcia realizacji. Skarbnik Powiatu Pani 

Bożena Radzewicz dodała, że nie można ogłosić przetargu, gdy nie ma zabezpieczonych 

środków na rok następny. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeśli 

na tym etapie nastąpiła by zmiana uchwały, to musiałby być termin zakończenia realizacji tych 

zadań w roku bieżącym. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że droga ta w 

niektórych miejscach nie wynosi nawet 5 metrów, więc same kwestie organizacyjne zajmą 

bardzo długo.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz poprosiła, aby Pani Dyrektor przygotowała 

harmonogram z uwzględnieniem rozpoczęcia prac nad dokumentacją na następne posiedzenie. 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz dodała, że chodzi o czas od momentu uchwalenia 

uchwały budżetowej, od kiedy Pani Dyrektor rozpoczęła pracę nad dokumentacją projektową, 

jakie są etapy jej tworzenia z uwzględnieniem terminów czasowych, na jakim etapie jest, co 

zostało już wykonane i jak wygląda to czasowo.  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że w zeszłym roku nie zostały złożone 

wnioski, ponieważ powodem był brak dokumentacji i na rok 2026 sytuacja się powtarza. 



Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że projekt budżetu, w którym było zapisane 

te zadanie do projektu budżetu był już w listopadzie. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas 

dodał, że jeśli wszystkim zależało na wykonaniu tej drogi, to należało już rozpocząć prace i 

można byłoby ogłosić przetarg i mieć dokumentację w tym roku. Członek Zarządu Pan 

Władysław Biłas powiedział, że jeśli przedłużyło się to, to Pani Dyrektor nie będzie się spieszyć 

z ogłoszeniem przetargu.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że Pani Dyrektor przesłała jej 

projekt umowy i stwierdziła, że dokumentacja jest przygotowana. Skarbnik Powiatu Pani 

Bożena Radzewicz powiedziała, że decyzję pozostawia dla Zarządu oraz Rady Powiatu i jeśli 

nastąpi taka potrzeba to zmieni daną uchwałę. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

zapytała czy w takim przypadku członkowie Zarządu oraz Rady chcieliby wziąć na siebie taką 

odpowiedzialność, jeśli takie szacunki zostały określone przez projektantów.  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że jest potrzebna zmiana w budżecie 

podczas podpisywania umowy. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas dodał, że w tej chwili 

nie było żadnych przeszkód, żeby ogłosić przetarg. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas 

powiedział, że można byłoby zawrzeć, że termin wykonania jest w tym roku i przy wyborze 

oferty dać 10% za krótszy termin. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że dzięki 

temu może udałoby się wykonać dokumentację w tym roku i można byłoby wtedy złożyć 

wniosek na dofinansowanie.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że zadała pytanie dlaczego ten przetarg 

nie jest ogłaszany. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że przetarg 

można ogłaszać tylko wtedy, gdy są zabezpieczone środki w budżecie. Skarbnik Powiatu Pani 

Bożena Radzewicz dodała, że jedynym wyjątkiem są środki pozyskiwane zewnętrznie i można 

dokonać zapisu, że jeśli nie pozyska się tych środków z zewnątrz, nie trzeba podpisywać 

umowy. 

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że z czegoś to na pewno wynika i 

rozumie obawy członków zarządu, ale proponuje przyjąć dzisiejsze uchwały i na wtorkowym 

posiedzeniu będzie trzeba dopytać i porozmawiać z Panią Dyrektor. Wicestarosta Pani 

Marzanna Wardziejewska dodała, że jeśli pojawi się możliwość wykonania tego w tym roku, 

to na pewno zostanie to zrobione.  



Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że jest to tylko przeniesienie na rok 

następny, czyli w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest to zapisane, szacuje się w umowie, 

że realizacja odbędzie się w ciągu roku, natomiast jeżeli samo podpisanie umowy i realizacja 

miałaby w tym roku miejsce, to płatność musi być dokonana w ciągu 30 dni, zgodnie z zapisami 

projektu umowy w bieżącym roku. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała,  

że wówczas Rada dokona zmiany i zostanie to zdjęte z Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i zostaną zabezpieczone środki budżetowe w roku bieżącym. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że przychyla się do tego niepokoju  

i obawia się, że ta dokumentacja nie zostanie wykonana i powtórzy się sytuacja z roku 

ubiegłego. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że chciałaby, aby inny radni 

również mogli zobaczyć w wersji papierowej na czym polega taka dokumentacja, jakie są jej  

etapy, jakie są terminy zdobywania pozwoleń oraz innej dokumentacji oraz od kiedy  

Pani Dyrektor zaczęła pracę.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska przeprowadziła głosowanie. 

 

Zarząd 3 głosami za, przy jednej osobie nieobecnej przyjął projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian budżetu powiatu w roku 2025. 

 

Ad.6 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że jeśli wpływają wnioski do Zarządu,  

to chciałby, aby każdy z członków dostawał je na maila z chwilą ich wpłynięcia.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że często takie wnioski są kilkukrotnie 

zmieniane. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że nie zawsze są to błędy,  

ale również zmiany, które w trakcie jeszcze wpływają. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz powiedziała, że myślała, że sytuacja jest jasna, gdy Pani Dyrektor tłumaczyła 

sytuacje z wszystkimi decyzjami, natomiast jeśli pojawiły się wątpliwości to wszyscy  

są przychylni, aby Pani Dyrektor taki harmonogram przygotowała. Skarbnik Powiatu Pani 

Bożena Radzewicz dodała, że ma nadzieję, że uda się to zobrazować i wyjaśnić.  

 



Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że jeśli chodzi o wnioski to zostanie 

to skonsultowane z prawnikiem, aby mógł wypowiedzieć się jak to wygląda w praktyce.  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że chodzi mu o to, aby członkowie nie byli 

stawiani przed faktem dokonanym oraz, żeby byli informowani o zmianach wcześniej.   

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że materiały są członkom 

przekazywane wcześniej.  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że wtedy wszystkie materiały są już 

zrobione. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz odpowiedziała, że wykonywanie zmian należy  

do zakresu jej obowiązków i nie widzi problemu, jeśli członkowie Zarządu potrzebują 

wprowadzenia takich zmian.  

 

Ad.7 

Wolne wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad.8 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska podziękowała Członkom Zarządu za pracę. 

Zamknęła XXVII (27) posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 11 stron kolejno ponumerowanych. 

 

          WICESTAROSTA  

 

                    Marzanna Marianna   

                Wardziejewska  

Członkowie Zarządu: 

1. Marzanna Marianna Wardziejewska ………………….. 

2. Anna Zyborowicz …...………………………………… 

3. Władysław Biłas …………………….………………… 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 21.02.2025 r. 


